
HKARA 
本會簡介 

近年持牌業餘無線電同好不斷增加，並已邁向立體及多元化發展。配

合現實 情況反映同好實際需要，我們一眾香港業餘無線電愛好者，

包括三、四十年代前輩及、近年新進等組成:

香港業餘無線電會 簡稱: HKARA 
成立日期: 二零零零年八月二十日 

會徽: 

聯絡郵箱: G.P.O. Box 2029 Hong Kong 

HKARA 目標 : 
提倡無線電同好增進知識、技術及情操，積極參與各項相關活動； 

鼓勵同好更善用資源，回饋社會。 

我們與政府部門或其他合法組識溝通；與各友會、同好共同努力，推

動有益身心之資訊型興趣活動，「業餘無線電」。 

歡迎有興趣之同好齊來參與及分享。

 

詳情請瀏覽本會網站 http://www.hkara.org.hk 



HKARA

Introduction: With the introduction of Bilingual Amateur Radio Exam , we 
have noticed a surge of licensed Hams during the recent years. An 
organization is therefore urgently needed to share our common interests 
and joy of this noble hobby. Thanks to the help of a few old men and 
novices as volunteers, this not-for-profit organization was formed.
 
Official name: Hong Kong Amateur Radio Association (HKARA) 
Established since 20TH August 2000 .

Logo : 

Postage : G.P.O. Box 2029 Hong Kong 

Objective: 
Introduction of Amateur Radio to people who show interest in 
Radio communication, better ourselves in practice and technology, 
Participate in related activities among Ham world and contribute to society 
as volunteers by providing radio communication links where necessary or 
needed. 
We constantly work with OFCA, affiliated international 
Ham societies and other local ham groups to introduce and promote 
Amateur radio by providing radio equipments and organizing activities 
so interested public can have hands-on experiences. 
We welcome each and everyone of you to participate and share the 
joy with us. 

For further information, please click on our official webs! 
As below, 
http://www.hkara.org.hk 



HKARA 
本会简介 

近年持牌业余无线电同好不断增加，并已迈向立体及多元化发展。配

合现实 情况反映同好实际需要，我们一众香港业余无线电爱好者，

包括三、四十年代前辈及、近年新进等组成:

香港业余无线电会 简称: HKARA 
成立日期: 二零零零年八月二十日 

会徽: 

联络邮箱: G.P.O. Box 2029 Hong Kong 

HKARA 目标 : 
提倡无线电同好增进知识、技术及情操，积极参与各项相关活动； 

鼓励同好更善用资源，回馈社会。 

我们与政府部门或其他合法组识沟通；与各友会、同好共同努力，推

动有益身心之资讯型兴趣活动，「业余无线电」。 

欢迎有兴趣之同好齐来参与及分享。 

详情请浏览本会网站 http://www.hkara.org.hk 

Ref. : 050602013-3


